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Szanowny Pan 
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INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie, 

kolejny raz podejmuję interwencję w sprawie legnickiego kolumbarium. W ubiegłym roku 

w odpowiedzi na interpelację z dnia 30 kwietnia 2021 r. w sprawie uszkodzeń kolumbarium, 

w odpowiedzi z dnia 22 czerwca 2021 r. otrzymałem zapewnienie, że „Legnickie 

Przedsiębiorstwom Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w następnym półroczu br. (tj. 2021) 

zamierza wykonać prace naprawcze tego obiektu”. Niestety, do dzisiaj uszkodzenia nie 

zostały usunięte. 

 Ponieważ sprawą interesuje się mieszkaniec Legnicy, usiłowałem uzyskać 

w powyższej sprawie odpowiedź bezpośrednio od Spółki. Niestety, mimo kilkukrotnych prób, 

prezes nie znalazł czasu by oddzwonić lub przekazać odpowiedź przez sekretariat. Takie 

zachowanie uważam za niegrzeczne i niedopuszczalne wobec radnego wykonującego swój 

mandat. 

 W związku z powyższym, ponownie proszę o odpowiedź, kiedy uszkodzenia 

kolumbarium zostaną naprawione. 

 

 

Z poważaniem 

Jarosław Rabczenko 


